
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 12. december 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 201
I forlængelse af samrådet om støj ved Kolding den 10. december 2014 bedes
ministeren uddybe, hvorfor det efter ministerens udsagn ikke er muligt på nu-
værende tidspunkt at placere en støjskærm, så man tager højde for en evt.
fremtidig udvidelse af vejen.

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Horn Langhoff
formand
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